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Protokół nr 9/2014 
z XLVIII sesji Rady Gminy Konopiska z dnia 4 listopada 2014 r. godzina 08.30 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Sesję otworzył i poprowadził p.Stanisław Górniak - Przewodniczący Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał, obecnych jest 14 radnych. 
Przywitał wszystkich Radnych, p.Wójta, p.Zastępcę Skarbnika, p.Sekretarz, pracowników 
Urzędu Gminy. 
 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 
p. S.Górniak- odczytał porządek obrad. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Konopiska na 2014 rok.  
5. Sprawy róŜne.  
6. Zakończenie obrad. 
 
p.S.Górniak - czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku obrad?  
Uwag nie było. 
 
p.S.Górniak - proszę o głosowanie nad porządkiem obrad. 
Głosowało 14 radnych: 
                            „za”                          głosowało  14 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
 
Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
W skład komisji uchwał i wniosków zostali powołani jednogłośnie: p.Robert Kołodziejczyk  
i p.Antoni Frania. 
 
Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Konopiska na 2014 rok.  
p.J.Janik- omówiła projekt uchwały.  
p.S.Górniak - czy są pytania do przedstawionych projektu uchwały? 
p.Z.Kuśmierska- to jest całość? 
p.J.Janik- to jest tylko część. 
p.R.Kołodziejczyk- z której strony to będzie robione? 
 
8 38 Przyszedł Radny Andrzej Janik 
p.J.Socha- słucham Państwa propozycji. 
p.H.Polak- proponuje by zacząć od ul. Klonowej. 
p.J.Socha- proszę poprosić z referatu gospodarki i rozwoju. 
p.J.Kielan- będzie robione od drogi wojewódzkiej 320 m wraz z poboczem. 
p.J.Janik- p.S.Górniak - czy są jeszcze jakieś pytania? 
Pytań nie było. 
p.R.Kołodziejczyk – odczytał uchwałę. 
p.S.Górniak - proszę o głosowanie. 
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Głosowało 15 radnych: 
                            „za”                          głosowało   15 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 
Uchwała nr 375/XLVIII/2014 z dnia 4 listopada 2014 roku w sprawie zmian w budŜecie 
gminy Konopiska na 2014 rok, podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Sprawy róŜne. 
p.S.Górniak- poinformował, Ŝe wszyscy złoŜyli w wyznaczonym terminie oświadczenia 
majątkowe, (pismo w załączeniu). 
p.Z.Kuśmierska- czy musimy poprawiać datę w oświadczeniach majątkowych jak mamy 
22.09.2014? 
p.A.Podsiadlik- tak, trzeba poprawić na 21.09.2014 r. 
p.J.Socha- w związku z pojawiającymi się informacjami dotyczącymi zadłuŜenia gminy 
Konopiska na stronie „Porozumienia Powiatu Częstochowskiego”, chciałbym przedstawić 
odmienną informację dot. zadłuŜenia naszej gminy na dzień 31.10.2014 r. 
 
845 sale opuściła Radna Agnieszka Gasiak 
p.Z.Kuśmierska- jest to zgodnie z informacją, jaką otrzymaliśmy od p. Anny Misiak. 
p.J.Socha- zadłuŜenia naszej gminy na dzień 31.10.2014 r. wynosi 16.222.575,76 zł, z tego 
kredyty: 2.175.553,40 zł, poŜyczki 14.047.022,36 zł. Przewidywane odsetki od poŜyczek i 
kredytów 2.317.859,11 zł. Razem obligacje 5.900.00,00 zł, ogółem zadłuŜenie ( poŜyczki 
kredyty) na dzień 31.10.2014 r. 16.222.575,76 zł, planowane odsetki od kredytów i poŜyczek 
2.317.859,11 zł. ZADŁUśENIE na dzień 31.12.2014 r. zgodnie z podjętą przez Radę Gminy 
Uchwałą nr 373/XLVII/2014 z 15.10.2014 r. wynosi 16.134.309,65 zł 
p.M.Poleszczuk- ja taką informację dostałem od p.Anny Misiak z jej podpisem. 
p.Z.Kuśmierska- Panie Wójcie proszę nie negować, Ŝe tamta informacja jest nie prawdziwa. 
p.J.Socha- podaję informację o zadłuŜeniu gminy na dzień 31.10.2014 r. Zamieścimy ta 
informację na stronie internetowej. 
p.Z.Kuśmierska- cieszymy się, Ŝe spadło zadłuŜenie. 
p.J.Socha- wiem, Ŝe o tą informację prosił Radny Roman Skoczylas. Na samą Aleksandrię 
zaciągnęliśmy ok. 4,5 miliona zł kredytu. 
p.E.Kościelniak- wszyscy dobrze wiemy, Ŝe Rada gminy jest organem uchwałodawczym, a 
urząd organem wykonawczym. 
p.S.Górniak –z uwagi na konieczność zwołania sesji dnia 04.11.2014 r. kolejna sesja 
10.11.2014 r. będzie miała numer 49 proszę o poprawienie numeracji. 
p.A.Janik- czy ostatnia sesja będzie bez uchwał, poŜegnalną sesją? 
p.S.Górniak – wszyscy dostaliśmy zawiadomienia i zaproszenia. Wszystko jest napisane będą 
uchwały. 
p.A.Szymanek-, w jaki sposób będzie spłacane te pieniądze z obligacji tj. 5.900.00, 00 zł? 
p.J.Socha- będą to środki pochodzące z budŜetu. 
p.A.Szymanek- czy przewiduje się spłatę w 2015 r? 
p.J.Socha- tak ok. 500.000,00 zł. 
p.J.Walentek- w „Paśmie” jest informacja do realizacji na budynki OSP, czemu nie ma zapisu 
na straŜnice tylko pisze na budynki OSP? 
p.Z.Kuśmierska-te pieniądze zostały juŜ zdjęte. 
p.A.Janik- jak wygląda sprawa dzikiego wysypiska śmieci? 
p.J.Socha- proszę zawołać p. Kingę Zygier. 
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p.K.Zygier- toczy się postępowanie administracyjne. Została wydana decyzja, która nie 
została odebrana przez właściciela gruntu. Czekamy, aŜ się uprawomocni i czekamy 30 dni na 
usunięcie, po tym czasie zostanie nałoŜona kara pienięŜna. 
p.A.Janik-, w jakim czasie to się moŜe zakończyć? To jest bardzo waŜna sprawa. 
p.K.Zygier- wyjaśniałam juŜ, Ŝe cięŜko jest powiedzieć. To jest nasza taka pierwsza sprawa. 
Wszystko jest konsultowane z radcą prawnym, robimy to w oparciu o przepisy prawa. 
p.S.Górniak - czy są jeszcze jakieś pytania? 
Pytań nie było. 
 
Ad. 6. Zakończenie obrad. 
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVIII sesji. 
 
Sesja trwała do godziny 9.05. 

 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

Anna Podsiadlik                                                                            Stanisław Górniak 

 


